

No. 15705. CONVENTION ON ROAD TRAFFIC. CONCLUDED AT VIENNA ON 8 NOVEMBER 1968¹

RATIFICATION

Instrument deposited on:

28 December 1978

BULGARIA

(With effect from 28 December 1979. Confirming the reservation made upon signature in respect of article 52;² specifying, in accordance with the provisions of article 45 (4), that it has chosen the distinguishing sign "BG" for display in international traffic on vehicles registered by it; and declaring, in accordance with article 54 (2), that mopeds are treated as motorcycles.)

N° 15705. CONVENTION SUR LA CIRCULATION ROUTIÈRE. CONCLUE À VIENNE LE 8 NOVEMBRE 1968¹

RATIFICATION

Instrument déposé le :

28 décembre 1978

BULGARIE

(Avec effet au 28 décembre 1979. Avec confirmation de la réserve formulée lors de la signature à l'égard de l'article 52²; spécifiant conformément aux dispositions de l'article 45, paragraphe 4, que le signe distinctif «BG» a été choisi pour être apposé en circulation internationale sur les véhicules qu'il a immatriculés; et déclarant, conformément à l'article 54, paragraphe 2, que les cyclomoteurs sont assimilés aux motocycles.)

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1042, p. 17, and annex A in volumes 1050, 1055, 1057, 1090, 1092 and 1098.

² *Ibid.*, vol. 1042, p. 328.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1042, p. 17, et annexe A des volumes 1050, 1055, 1057, 1090, 1092 et 1098.

² *Ibid.*, vol. 1042, p. 328.